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Protokoll Lokala Brå 
 

 

Närvarande  

Ordf. Catrin Hulmarker ☒ 

Sekreterare Julian Rittermann ☒ 

Deltagare Irene Broberg ☒ 

Deltagare Jarl Graf ☒ 

Deltagare Eva Ulfenborg ☒ 

Deltagare Hans Johansson ☒ 

Deltagare Charlotte Warling ☒ 

Deltagare Lars Emilsson ☒ 

Deltagare Christina von Tell ☒ 

Deltagare Christer Svensson ☒ 

Deltagare Erik Eriksson ☒ 

Deltagare Stefan Swensson ☒ 

Deltagare Jonas Sjölin ☒ 

Deltagare  ☐ 

Deltagare  ☐ 

 

Agenda Kommentar Sagesperson 
Välkomna Catrin Hulmarker hälsar 

välkomna, presentationsrunda 

för nya samhällsbyggnadschefen 

Jonas Sjölin. 

Catrin Hulmarker 

Föregående protokoll EST-arbetet i kommunen, flera 

deltagare i EST och BRÅ samt 

översyn av belysning baserat på 

synpunkter/önskemål från 

allmänheten via 

enkätundersökning tidigare i 

år.  

Julian Rittermann 

Brottsförebyggande arbete Redovisning av BRÅs del i 

arbetet. BRÅ ska fungera som 

ett uppdragsgivande och 

informationsmottagande forum 

och fungera som paraply för 

det brottsförebyggande arbetet 

i Hjo. EST-gruppen ska stå för 

den operativa delen och 
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verkställa de inriktningar BRÅ 

beslutar som samt bereda en 

god informationsgrund för 

redovisning till BRÅ. 

Statistik från Polisen, 

Socialtjänsten och Säkerhet. 

Brottsstatistik från Polisens 

register. Orosanmälningar, 

utredningar mm. från 

Socialtjänsten och Data från 

EMBRACE (EST-kartläggning) 

Se presentation 

Irene Broberg, Charlotte 

Warling, Julian Rittermann 

Genomförda och planerade 

aktiviteter 

Redovisning av ANDT 

aktiviteter, planerade och 

genomförda samt redovisning 

av EST-gruppens genomförda 

aktiviteter/pågående och 

planerade. Se Presentation. 

Christina von Tell, Julian 

Rittermann 

Diskussionspunkter • Grannsamverkan 

• Gatubelysning dygnet runt 

• Beräkning av 

socioekonomiska kostnader 

 

Laget runt Se nedan.  

Nästa möte   

 

Synpunkter/kommentarer 
Ämne Vad Sagesperson 

Socioekonomiska kostnader  Detta görs i tillräcklig 

utsträckning och anses inte 

behövas utvecklas eller 

fokuseras på i nuläget. 

Catrin Hulmarker 

Dålig belysningvid 

parkeringsfickor mm. 

Dåligt upplyst kring 

korttidsparkering vid ICA i 

Hjo. Undviker trottoaren och 

hamnar då ute i gatan, Bör ses 

över. 

Jarl Graf 

   

   

Beslut 
Ämne Vad Bifalles 

Grannsamverkan Stödja Grannsamverkan med 

5000 kr årligen och bidra med 

att utveckla engagemanget i 

Hjo. 

☒ Ja    ☐ Nej 

Gatubelysning dygnet runt Tända upp den del av 

gatubelysningen som i nuläget 

släcks till 2/3 efter 11:30 till 

05:00 till en extra kostnad på 

runt 75 tkr. 

☐ Ja    ☒ Nej 

Med hänsyn till 

beslutsunderlaget och 

pengarna som bättre kan 

användas i riktade insatser. 
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  ☐ Ja    ☐ Nej 

 

 

Laget runt 
Ämne Information Sagesperson 

Nya nattvandrare Hoppas att nyutbildade 

nattvandrare ska stanna kvar 

och vandra. 

Lars Emilsson 

   

   

   

   

   

 

 

 


